
OSNOVNA ŠKOLA BOGUMILA TONIJA 

SAMOBOR 

Ivana Perkovca 90 

10430 Samobor 

 

Samobor, 28.12.2021. 

 

Zaključci 9. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Bogumila Tonija, održane 22.12.2021. 

godine: 

 

Sjednici su nazočili ravnateljica Milena Kolarec, Ivana Čališ, Lucija Peles, Gordana Vrzić, Ismeta 

Čerkez i Mirela Crnjak Topolovec  te zapisničar Dalibor Petrina. 

 

Dnevni red 9. sjednice Školskog odbora jednoglasno je prihvaćen. 

  

Zapisnik s 8. sjednice Školskog odbora jednoglasno je prihvaćen. 

Ravnateljica je predstavila kandidatkinju za radno mjesto učitelj/ica razredne nastave Sofiju Mandušić 

s kojom je sklopljen ugovor o radu do 60 dana. Imenovana zbog COVID situacije dva tjedna održava 

nastavu online, a razgovor s drugom kandidatkinjom je odgođen za drugi tjedan (zbog roka natječaja) 

te će se suglasnost Školskog odbora tražiti na slijedećoj sjednici. Unutar Škole nije moguće pronaći 

zamjenu za niže razrede. 

Prisutni članovi Školskog odbora su se složili da se o suglasnosti odlučuje na slijedećoj sjednici. 

 

Ravnateljica je još jednom Školskom odboru skrenula pozornost na problem zapošljavanja pomoćnika 

u nastavi. Jedan od glavnih problema je niska satnica, otkazivanje ugovora o radu u razdoblju ljetnih 

praznika i nemogućnost stalnog zaposlenja pomoćnika. Drugi važan problem je navikavanje djeteta na 

pomoćnike koji se često mijenjaju. 

Školski odbor se jednoglasno složio da se sklopi ugovor o radu s Tanjom Jelinić koja se i jedina javila 

na Poziv. 

 

Voditelj računovodstva Lj.M. pojasnila je prijedlog financijskog plana. Temeljem proračuna Grada 

Samobora, odnosno Gradskog vijeća za O.Š. Bogumila Tonija, Škola predlaže financijski plan. 

Prijedlog financijskog plana jednoglasno je usvojen glasovima prisutnih članova Školskog odbora. 

  

Školskom odboru dostavljen je zahtjev roditelja za ispis djeteta s produženog boravka, a razlog je 

zdravstvene prirode, odnosno učenik od 30.11.2021. godine polazi na zdravstvenu terapiju. 

Školski odbor jednoglasno usvaja zahtjev roditelja. 

 

Ravnateljica je Školskom odboru ukratko pojasnila aktualnosti vezane za Školu. Neizostavni su 

sportski uspjesi naših učenika, poput 1. mjesta u krosu za muške ekipe i zapažena natjecanja u judu i 

gimnastici. U 11. i 12. mjesecu proveden je nadzor  savjetnika za petero učitelja. Učiteljica Vlatka 

Bišćan napredovala je u izvrsnu savjetnicu. Također, učiteljica tjelesne kulture Ismeta Čerkez dobila je 

prestižnu nagradu kineziološkog fakulteta. Između ostalog na sjednici se raspravljalo o novoj školi i 

povećanju razrednih odjela u narednim godinama. 

Zbog specifičnosti problema vezanih za zapošljavanje pomoćnika u nastavi Školski odbor će 

Gradskom vijeću uputiti dopis s prijedlogom povećanja satnice pomoćnika u nastavi.  

 

Sjednica je završila u 19,30 sati. 

Predsjednica Školskog odbora  

           Gordana Vrzić  


